

# Referat fra bestyrelsesmødet 2024-10-01

Deltagere: Emilie, Thor, Mads og Veronika

Gæster: -

Afbud: -

Referent: Veronika

Mødeleder: Emilie

Bilag:  2024-10-01

## — FÆLLESBILLEDE —



## — STATUS —

### 1. Økonomi

#### Opgaver:

- a. Fakturering af klubber for DM-hold 2023. Veronika laver en oversigt over, hvad hver klub skal betale for.
  - b. Regnskab laves i Dinero.
  - c. Danløn: den 25. i måneden skal løn godkendes (ligger stadig hos DFSU-U)
  - d. Udestående: Vi venter på en faktura fra Disc Tree som skal betales, og der skal overføres for diverse udlæg.
  - e. Spørge Danske Bank, om vi kan få flere adgange til at betale gennem vores konto.
  - f. Thor taler med Gaarde og skriver ud, om der er nogen der vil hjælpe midlertidigt
  - g. Kasserer mail adskilles fra bestyrelsens mail. Mads retter op på mailstrukturen
- ### 2. Frivillige

- a. DM Udvalg
    - i. *Ingen bemærkninger*
  - b. EUCS Udvalg
    - i. *Har modtaget informationer om EBUCC2025*
  - c. Dameudvalg
    - i. *Ingen bemærkninger*
  - d. Ungdomskoordinator - Steve Gillman
    - i. *Ingen bemærkninger.*
  - e. Gymnasiekoordinator - Birte Bengtson
    - [W](#) Status fra gymnasiekoordinatoren sep.24.docx
    - [W](#) Udkast til program finaledag.docx
    - Det kører derudaf.*
    - Tanker om præmien: Kunne man give f.eks. 20.000 kr. til en tur til Burla (eller en anden turnering) i præmie? Eller mere transport til mix-dm. F.eks. en partybus til mix-dm for de tre bedste hold.*
  - f. Beach - Louise Dyring
    - Er blevet en del af EUCS-udvalget*
3. Juniorprojekt (Thor)
    - Ingen bemærkninger. Tages af dagsordenen.*
  4. Hjemmeside (Veronika/Mads)
    - "Start en ultimateklub" er blevet opdateret*
  5. Nordisk Mix Mesterskab (Thor)
    - Afholdt med bravour.*
    - Det var sjovt og nemt at arrangere.*
    - Man kunne godt afholde en fest om lørdagen, og så kan det gå på omgang hvem der skal arrangere festen*
    - Vi kan overveje at lade være med at opkræve team fee for de danske hold*
    - KFK og Malmö arrangerer igen næste år*
  6. Formalisering af DM (Mads)
    - Aarhus har Inde Split - Budget skal godkendes*
    - DTU har Inde Mix - Dato skal bekræftes*
    - Malmö+KFK har Nordisk Mix - 27-28 Sep 2025*
    - Mangler at finde arrangører for Ude split og Beach split+mix*
  7. Instruktør/træneruddannelse (Mads)
    - En smule radiotavshed fra UKU*
    - Kontrakt under udarbejdelse, se punkt længere nede*
  8. Emner i nyhedsbrevet (Mads)
    - Vinderen af lodtrækningen*
    - Bestyrelsesreferat*
    - DFSU søger ny Sportsadministrator*
    - Recap fra Nordisk Mix*
    - DFSU Ultimate Landshold*
    - Indendørs Mix er på plads (kun hvis dato når at blive bekræftet)*
    - EBUCC er annonceret*

*Hjælp til værktøjskassen  
Kommende events i Danmark*

9. Andet status

*DFSU er i "good standing" hos WFDF igen.*

**— PUNKTER TIL DISKUSSION —**

10. DFSU-U's Visioner

*Hvad er status på DFSU, og hvad vil vi gerne arbejde med? Hvor skal kræfterne lægges?*

*Vi er et bedre sted nu i DFSU, end vi var for et år siden. Vi kommer ofte til at løse problemer, hvordan kommer vi derhen, hvor vi kan være visionære? Vi skal bruge de penge vi har.*

*Mads vil gerne have et skriftligt visionsoplæg vi kan sende med i nyhedsbrevet.*

*Veronika vil gerne have mere konkrete tiltag, som klubberne selv kan implementere. Vi kan skrive en nyhed om klubbernes tiltag.*

*Vi er enige om visionsoplægget. Vi vil gerne understøtte klubberne og have fat i ungdommen. Thor laver et kort skriftligt produkt, som vi taler om til næste møde.*

11. Landshold

2024: WJUC, WUC, WMUC, EBUC (aflyst)

2025: WU24, WBUC

2026: WJUC, EIUC

2027: WU24, EUC, EMUC

2028: WJUC, WUC, WMUC, EBUC

a. Landsholdsudvalg

i. **☰ Landsholdsudvalgets rammer og retningslinjer**

*Vi taler om et landsholdsudvalg. Vi vil gerne have et landsholdsudvalg, da det kræver noget administration og sammenhæng at sende landshold afsted.*

*Vi vil høre, om der er interesse for landshold i 2025. Thor skriver tekst til nyhedsbrev om der er interesse for landshold i 2025, så vi ved om vi skal bruge en landsholdskoordinator og Mads deler det i nyhedsbrevet.*

12. Repræsentantskabsmøde 2025

a. "Appendix" til vedtægterne

i. Formandens og kassererens valgperioder

ii. Ændring af "formand" til kønsneutralt ord

*Veronika kigger på det*

13. DFSU Awards

*Vi vil gerne have det og arbejder videre på det*

14. PR-koordinator



*Rykkes til næste møde.*

15. Træneruddannelse

a. Kontrakt (udkast): **☰ Acquisition Agreement for Coaching Material**

*Mads sender udkastet til kontrakten med et engangsbeløb til UKU.*

— INDKOMNE HENVENDELSER —

16. Udkast til emailstruktur pga. det nye Google Workspace  
Mails: bestyrelse-ultimate@dfsudk, eucs-ultimate, dm-ultimate, dame-ultimate, ungdom-ultimate, gym-ultimate, vest-ultimate, ost-ultimate.  
kasserer-ultimate@dfsudk skal have sin egen mailbox.
17. Inde Open/Dame DM budget til godkendelse
- a.  DM 2025 Budget.xlsx  
*Godkendt. Mads svarer Lau.*
  - b. Casper Guldager har overtaget for DM-udvalget. Han er ved at godkende datoer (15-16 feb 2025).  
 Gmail - Inde Open-Dame DM datoer.pdf

— AFSLUTNING —

18. Evt.  
*Ingen bemærkninger*
19. Næste møde: tirsdag den 12. november